



السيرة الذاتية

Curriculum Vitae

Name	Dr. Muneer Abdulbari Abdulfattah	د/ منير عبدالباري عبد الفتاح	الاسم
Contact Information		معلومات الاتصال	
Mobile phone	+967-777132332	الهاتف	
E - Mail	mune1er@gmail.com	البريد الالكتروني	
Personal Information		البيانات الشخصية	
Nativity	Yemeni	يميني	الجنسية
Present address	Sana'a – Alrebat Street	صنعا - شارع الرباط	العنوان الحالي
Date and place of birth	Yemen- Taiz 1976	اليمن - تعز 1976	تاريخ ومكان الميلاد
Social status	Married (Father 2 Sons & 2 Daughters)	متزوج (أب لولدين وبنيتين)	الحالة الاجتماعية
Academic Qualifications		المؤهلات العلمية	
<p>1. PhD Business Administration – Specialization: Management Information Systems (MIS)- IUM University -2020 Title of PhD Thesis: "The impact of knowledge management information system on organizational learning in Yemeni private universities: a case study of the University of Science and Technology"</p> <p>2. MSC Information Technology (IT) - Hadhramout University of Science and Technology (Twinning with ST.Clements University)2011 Title of the Master's Thesis: Evaluation of the Effects of Intrusions on Information Systems Security</p> <p>3. BA Management Information Systems (IS) - Sheba University - Sana'a -2003.</p> <p>4. Diploma of Management and Development - National Institute for Administrative Sciences - Sana'a -2000.</p> <p>5. High school-Taiz-1993.</p>		<p>1. دكتوراه إدارة الأعمال – تخصص نظم معلومات ادارية- جامعة IUM (الجامعة الإسلامية بمينيسوتا- الولايات المتحدة الامريكية) -2020 عنوان أطروحة الدكتوراه "أثر نظم إدارة المعرفة على التعليم التنظيمي في الجامعات اليمنية الخاصة دراسة حالة جامعة العلوم والتكنولوجيا"</p> <p>2. ماجستير تكنولوجيا المعلومات IT -جامعة حضرموت للعلوم والتكنولوجيا (بالتوأمة مع جامعة ST.Clements) - 2011 عنوان رسالة الماجستير "تقييم أثار اختراق أمن أنظمة المعلومات"</p> <p>3. بكالوريوس نظم معلومات إدارية IS - جامعة سبأ - صنعا-2003م.</p> <p>4. دبلوم إدارة وتنمية - المعهد الوطني للعلوم الإدارية - صنعا-2000م.</p> <p>5. ثانوية - تعز -1993م.</p>	
Current Work Experiences and Job Assignments		الخبرات العملية والمهام الوظيفية الحالية	
<p>1. Assistant Professor of Management Information Systems in several universities</p> <p>2. Administration University lectures on management, information and information systems in several universities and colleges</p> <p>3. Head of Applied Sciences and Information Technology Research at the Yemeni Studies and Research Center.</p> <p>4. Member of the Scientific Evaluation Committee - Yemeni Studies and Research Center - Sana'a</p> <p>5. Chairman of the Board of Directors of the Technology Experts Foundation for Development Studies and Consulting</p> <p>6. Vice President of the Investigation, Research, Development and Scientific Research Committee at the Yemeni Studies and Research Center.</p> <p>7. Academic Researcher in the Department of Applied Sciences and Information Technology - Center for Yemeni Studies and Research</p> <p>8. Member of the Scientific Council of the Yemeni Studies and Research Center.</p> <p>9. Member of curriculum preparation and description committees in more than one university.</p> <p>10. Director of Training and Rehabilitation (Yemeni Studies and Research Center)</p> <p>11. Member of committees and participant in scientific conferences and symposia (local and international).</p>		<p>1. أستاذ مساعد نظم المعلومات الإدارية في عدة جامعات</p> <p>2. محاضر جامعي في الإدارة ونظم المعلومات الإدارية وتكنولوجيا المعلومات في عدة جامعات وكليات</p> <p>3. رئيس دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات في مركز الدراسات والبحوث اليمني.</p> <p>4. عضو لجنة تقييم الأبحاث العلمية- مركز الدراسات والبحوث اليمني - صنعا</p> <p>5. رئيس مجلس إدارة مؤسسة خبراء التكنولوجيا للدراسات والاستشارات التنموية</p> <p>6. نائب رئيس لجنة الرقابة والتفتيش بنقابة الباحثين بمركز الدراسات والبحوث اليمني.</p> <p>7. باحث أكاديمي في دائرة العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات -مركز الدراسات والبحوث اليمني</p> <p>8. عضو المجلس العلمي في مركز الدراسات والبحوث اليمني .</p> <p>9. عضو لجان الاعداد والتوصيف للمناهج في أكثر من جامعة.</p> <p>10. مدير التدريب والتأهيل (مركز الدراسات والبحوث اليمني)</p> <p>11. عضو لجان ومشارك في مؤتمرات وندوات علمية (محلية ودولية)</p>	

Research, Scientific Papers and Academic Posts	الأبحاث والأوراق العلمية والمشاركات الأكاديمية
<p>scientific research:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Information in Yemen - Features and their Impact on Development (Department of Applied Sciences and Information Technology Research, Yemeni Studies and Research Center -2009) 2. Information Security and Transparency in the Digital Environment (Applied Science and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center-2010) 3. Nanotechnology and its impact on our lives (Applied Science and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center -2012) 4. E-government: the concept and ambition in the Arab reality (Applied Science and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center -2012) 5. The role of information technology in developing scientific research (Applied Science and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center-2013) 6. The role of information technology in knowledge management (Applied Science and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center-2015) 7. Electronic election technology and its possibility of its application in Yemen (Applied Sciences and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center-2013) 8. Electronic publishing technology in the Arab reality (Applied Science and Information Technology Research Department, Yemeni Studies and Research Center-2013) <p>participation in international seminars and conferences:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. The relationship of electronic publishing of Arabic content with education (The 29th International Conference on E-Learning: The Impact of Digital Education on Student Academic Achievement - 11-13 November 2020) 2. Expert Systems (SITEX Sana'a, December 2020) 3. Member of the judging panel for the CITEX Sana'a Technology Cup 2020 	<p>أولاً: الأبحاث العلمية:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. المعلومات في اليمن-الملاحم وأثرها على التنمية (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني- (2009) 2. أمن وشفافية المعلومات في البيئة الرقمية (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني- (2010) 3. تقنية النانوتكنولوجيا وأثرها في حياتنا (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني-2012) 4. الحكومة الالكترونية: المفهوم والطموح في الواقع العربي (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني-2012) 5. دور تكنولوجيا المعلومات في تطوير البحث العلمي (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني- (2013) 6. دور تكنولوجيا المعلومات في إدارة المعرفة (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني-2015) 7. تكنولوجيا الانتخابات الالكترونية وإمكانية تطبيقها باليمن (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني-2013) 8. تكنولوجيا النشر الإلكتروني في الواقع العربي (دائرة أبحاث العلوم التطبيقية وتكنولوجيا المعلومات. مركز الدراسات والبحوث اليمني- (2013) <p>ثانياً المشاركة في الندوات والمؤتمرات الدولية:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. علاقة النشر الإلكتروني للمحتوى العربي بالتعليم (المؤتمر الدولي التاسع والعشرين للتعليم الإلكتروني: أثر التعليم الرقمي على التحصيل العلمي للطلاب من-11-13 نوفمبر 2020م) 2. النظم الخبيرة (معرض سايتكس صنعاء. ديسمبر 2020) 3. عضو لجنة تحكيم مسابقة كأس سايتكس صنعاء للتكنولوجيا 2020
The university subjects that I teach	المواد الجامعية التي أقوم بتدريسها
<ul style="list-style-type: none"> - Decision support systems - Information security and safety - Research Methodology - E-Marketing - The electronic government - Computer ethics - Principles of computer networks - Systems analysis and design - Operating Systems - Enter Resource Planning System ERPs 	<ul style="list-style-type: none"> - نظم معلومات إدارية - إدارة نظم قواعد البيانات - قواعد بيانات - مهارات حاسوب - تكنولوجيا المعلومات - الأعمال الالكترونية - إدارة قواعد البيانات - هندسة البرمجيات - نظم المعلومات الخبيرة - نظم دعم القرارات
Languages	اللغات
Arabic: Excellent (mother tongue), English: V. Good	اللغة العربية: ممتاز (اللغة الأم) . اللغة الانجليزية: جيد جداً